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00:02:11.276 --> 00:02:13.017 

Szanowni Państwo otwieram XIII, 

 

00:02:13.057 --> 00:02:15.778 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 

 

00:02:16.937 --> 00:02:19.038 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, 

 

00:02:19.098 --> 00:02:20.518 

pana Wojciecha Sołtysa. 

 

00:02:20.578 --> 00:02:22.099 

- Dzień dobry. 

 

00:02:22.139 --> 00:02:24.339 

Zastępcę Burmistrza, Pana Wojciecha Szefnera. 

 

00:02:24.379 --> 00:02:25.720 

- Dzień dobry. 

 

00:02:25.760 --> 00:02:28.261 

- Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina Górznego. 

 

00:02:28.301 --> 00:02:29.601 

- Dzień dobry. 

 

00:02:29.641 --> 00:02:32.482 

- Sekretarza Gminy Sulechów, Panią Magdalenę 

Klucznik. 

 

00:02:32.582 --> 00:02:33.582 

- Dzień dobry. 

 

00:02:33.622 --> 00:02:36.243 

- Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. 

 

00:02:36.283 --> 00:02:37.944 

- Dzień dobry. 

 

00:02:38.004 --> 00:02:41.145 

- Witam Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów. 

 

00:02:43.516 --> 00:02:45.298 

Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

00:02:45.358 --> 00:02:49.023 

Obsługę Prawną i Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych. 

 

00:02:49.063 --> 00:02:53.268 

Witam również Dowódcę Jednostki Ratowniczo- 

gaśniczej PSP 

 

00:02:53.308 --> 00:02:56.331 

w Sulechowie, Pana Mirosława Pacynę. 

 

00:02:56.392 --> 00:02:59.135 

Witam również przedstawiciela Nadleśnictwa 

Sulechów. 

 

00:03:00.083 --> 00:03:01.685 

Pana Dariusza Sempło. 

 

00:03:01.705 --> 00:03:04.547 

Panie Dariuszu witamy, nie wiem czy tutaj dobrze 

wszystko 

 

00:03:04.587 --> 00:03:06.930 

powiedziałem. Tu może Państwu, jako ciekawostkę, 

 

00:03:06.990 --> 00:03:13.095 

powiem, że my od nowego roku wysyłamy również 

zawiadomienia o sesji 

 

00:03:13.155 --> 00:03:15.337 

z Panem Bartkiem do Nadleśnictwa Sulechów, 

 

00:03:15.357 --> 00:03:19.882 

bo zgodnie ze zmianami, które tam nastąpiły z 

zarządzeniem dyrektora 

 

00:03:19.902 --> 00:03:23.849 

Lasów Państwowych również nadleśniczy mają 

aktywnie uczestniczyć 

 

00:03:23.889 --> 00:03:27.450 

i przedstawiciele Nadleśnictwa mają aktywnie 

uczestniczyć w sesjach 

 

00:03:27.530 --> 00:03:31.752 

Rady Gminy i raportować dla nas jakieś takie ważne 

informacje, 

 

00:03:31.832 --> 00:03:34.673 

a jak w gminie jest więcej jak 100 hektarów lasów, 

 

00:03:34.693 --> 00:03:37.394 

to mają obowiązek w takich sesjach brać udział. 

 

00:03:37.434 --> 00:03:40.855 

I tak z Panem Burmistrzem zastanawialiśmy ile my 

tych hektarów mamy, 
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00:03:41.015 --> 00:03:42.175 

ale chyba więcej na pewno. 

 

00:03:47.997 --> 00:03:49.278 

Także witamy serdecznie. 

 

00:03:50.471 --> 00:03:53.433 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

00:03:53.473 --> 00:03:55.734 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

00:03:55.774 --> 00:03:57.315 

Szanowni Państwo informuję Państwa, 

 

00:03:57.355 --> 00:04:01.338 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

00:04:01.378 --> 00:04:03.019 

Wysoka Rado, bardzo proszę Państwa Radnych... 

 

00:04:03.039 --> 00:04:07.146 

Ile osób? 

 

00:04:07.186 --> 00:04:09.148 

Wysoka Rado, stwierdzam, na podstawie 

stwierdzenia w sposób 

 

00:04:09.168 --> 00:04:12.490 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

00:04:12.530 --> 00:04:17.253 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 

jest 18 radnych. 

 

00:04:17.273 --> 00:04:20.356 

W związku z tym stwierdzam, że obrady XIII sesji IX 

kadencji Rady 

 

00:04:20.376 --> 00:04:24.138 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

00:04:24.158 --> 00:04:25.739 

Porządek obrad wszyscy Radni otrzymali, 

 

00:04:25.779 --> 00:04:27.941 

a więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

00:04:27.981 --> 00:04:31.844 

Czy do porządku obrad ktoś z Państwa Radnych lub 

Pan Burmistrz 

 

00:04:31.864 --> 00:04:34.265 

zgłasza jakieś propozycje? 

 

00:04:34.305 --> 00:04:36.247 

Nie widzę, zatem przejdźmy do kolejnego punktu. 

 

00:04:37.202 --> 00:04:40.263 

Pkt. 3. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

00:04:40.403 --> 00:04:43.205 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

00:04:43.265 --> 00:04:47.206 

Tradycyjnie taką informację Państwo Radni dostali 

elektronicznie, 

 

00:04:47.246 --> 00:04:50.308 

również została udostępniona mieszkańcom. 

 

00:04:50.348 --> 00:05:02.633 

Tu Pani Sekretarz Gminy uczula mnie, 

 

00:05:02.674 --> 00:05:06.757 

że mamy złożyć, mamy obowiązek złożyć 

oświadczenia majątkowe. 

 

00:05:06.777 --> 00:05:08.919 

Panie Bartku, mamy jeszcze dużo czasu, 

 

00:05:10.401 --> 00:05:14.945 

ale warto o tym wspomnieć, więc jak jest okazja to 

wspominam. 

 

00:05:14.985 --> 00:05:19.529 

Mamy na sesji obecnych 19 radnych. 

 

00:05:19.569 --> 00:05:23.312 

Czy do przedłożonej Państwu informacji ktoś z 

Państwa Radnych lub Pan 

 

00:05:23.332 --> 00:05:24.854 

Burmistrz chciałby zadać pytanie? 

 

00:05:25.729 --> 00:05:27.710 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:05:27.770 --> 00:05:30.171 
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Pkt. 4. Informacja przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej 

 

00:05:30.211 --> 00:05:33.212 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym i również taką 

 

00:05:33.252 --> 00:05:36.553 

informację Państwo w protokole otrzymaliście w 

sposób elektroniczny. 

 

00:05:36.633 --> 00:05:39.814 

Czy do przedłożonych Państwu sprawozdań ktoś z 

Państwa Radnych 

 

00:05:39.874 --> 00:05:42.175 

lub Pan Burmistrz ma jakieś jakieś pytania? 

 

00:05:42.215 --> 00:05:44.516 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:05:44.536 --> 00:05:48.637 

W międzyczasie mamy już 20 radnych obecnych na 

dzisiejszej sesji. 

 

00:05:48.677 --> 00:05:49.938 

Przechodzimy do pkt. 5. 

 

00:05:49.978 --> 00:05:52.258 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa 

w okresie 

 

00:05:52.278 --> 00:05:53.939 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:05:56.929 --> 00:05:59.970 

- Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, 

zaproszeni Goście, 

 

00:06:00.250 --> 00:06:02.731 

tradycyjnie w formie elektronicznej Państwo 

otrzymaliście moje 

 

00:06:02.771 --> 00:06:05.352 

sprawozdanie, natomiast chciałbym zwrócić uwagę, 

 

00:06:05.392 --> 00:06:12.174 

że na szczęście rozwiązał się ten worek ze środkami 

zewnętrznymi 

 

00:06:12.234 --> 00:06:13.514 

i w końcu mamy o co aplikować. 

 

00:06:14.375 --> 00:06:18.359 

I też pierwsze rozstrzygnięcie, jak Państwo wiecie, 

 

00:06:18.459 --> 00:06:19.860 

trafiają do nas. 

 

00:06:19.900 --> 00:06:24.525 

Jeśli chodzi o zadania najdroższe to wiemy, 

 

00:06:24.625 --> 00:06:33.073 

że ul. Matejki jest z dofinansowaniem, natomiast 

droga do Górzykowa 

 

00:06:33.133 --> 00:06:34.695 

jest na liście rezerwowej. 

 

00:06:34.735 --> 00:06:35.996 

Zobaczymy jak to się poukłada. 

 

00:06:36.016 --> 00:06:42.781 

Wszystko po przetargach, bo tak naprawdę to 

przetargi określą na ile 

 

00:06:42.901 --> 00:06:47.385 

jesteśmy w stanie zrealizować zadanie w 

określonych środkach 

 

00:06:47.445 --> 00:06:48.966 

finansowych. 

 

00:06:49.006 --> 00:06:52.228 

Powiedziałbym, że jeśli chodzi o zadania drogowe 

udaje nam się je co 

 

00:06:52.268 --> 00:06:55.330 

do zasady rozstrzygać poniżej zaplanowanych 

środków i to jest dobra 

 

00:06:55.350 --> 00:06:58.752 

informacja. 

 

00:06:58.812 --> 00:07:02.453 

Natomiast zupełnie inaczej jest z dokumentacjami 

technicznymi. 

 

00:07:02.513 --> 00:07:06.534 

Właściwie każde z postępowań mamy problem, 

 

00:07:07.034 --> 00:07:10.816 

żeby rozstrzygnąć i zakończyć albo ze względu na to, 

 

00:07:10.856 --> 00:07:13.436 
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że nie ma ofert albo ze względu na to, 

 

00:07:13.476 --> 00:07:17.878 

że są one zdecydowanie powyżej środków 

zapisanych w budżecie. 

 

00:07:17.938 --> 00:07:20.699 

Także niestety póki co tak to wygląda. 

 

00:07:20.919 --> 00:07:23.440 

Czyli te usługi powiedzmy projektowe wygląda na 

to, 

 

00:07:23.500 --> 00:07:27.441 

że będą raczej droższe w najbliższym czasie. 

 

00:07:27.481 --> 00:07:33.343 

Jak Państwo wiecie też otworzyliśmy oferty na ul. 

Zachodnią 

 

00:07:33.403 --> 00:07:36.805 

połączenie z ul. Ogrodową. 

 

00:07:36.845 --> 00:07:40.526 

Zdecydowanie poniżej kwot mamy też oferty, 

 

00:07:40.566 --> 00:07:45.768 

więc liczę, że uda nam się to zadanie rozstrzygnąć i 

tym samym w tym 

 

00:07:45.808 --> 00:07:46.889 

roku zrealizować. 

 

00:07:46.929 --> 00:07:49.570 

Poza tym sprawy sprawy bieżące. Dziękuję. 

 

00:07:52.170 --> 00:07:55.173 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do sprawozdania Pana 

 

00:07:55.233 --> 00:07:59.157 

Burmistrza? Nie widzę, zatem przechodzimy do 

kolejnego punktu. Pkt. 6. 

 

00:07:59.177 --> 00:08:01.619 

Sprawozdanie dotyczące wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli 

 

00:08:01.659 --> 00:08:04.162 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych 

 

00:08:04.182 --> 00:08:05.663 

przez Gminę Sulechów. 

 

00:08:05.703 --> 00:08:07.825 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania 

 

00:08:07.865 --> 00:08:09.046 

do przedłożonego sprawozdania? 

 

00:08:09.066 --> 00:08:12.550 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. Pkt. 7. 

 

00:08:12.570 --> 00:08:13.830 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

00:08:13.870 --> 00:08:18.654 

Na początek druk nr 17/2025 o zmianie uchwały w 

sprawie budżetu 

 

00:08:18.674 --> 00:08:22.176 

Gminy Sulechów na 2025 rok. 

 

00:08:22.196 --> 00:08:25.598 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania? 

 

00:08:25.618 --> 00:08:27.460 

Pan Burmistrz nie ma pytań. 

 

00:08:27.500 --> 00:08:30.482 

Ewentualnie może uzupełnić tą informację jeżeli 

będzie taka potrzeba. 

 

00:08:30.542 --> 00:08:33.884 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do projektu 

uchwały? 

 

00:08:33.904 --> 00:08:35.425 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:08:35.465 --> 00:08:38.007 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:08:38.047 --> 00:08:46.130 

druk numer 17/2025. 

 

00:08:46.150 --> 00:08:47.971 

Tak, bardzo proszę Państwa Radnych o głosowanie. 

 

00:08:48.012 --> 00:08:50.553 

Panie Piotrze, Panie Przemku. 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.2.2025 z 18 lutego 2025 r. 

Strona 5 z 26 
 

 

00:08:50.593 --> 00:09:02.222 

Logujemy się jeszcze, tak? 

 

00:09:02.282 --> 00:09:04.564 

Muszę wolniej prowadzić sesję, żeby zdążyli 

zagłosować. 

 

00:09:08.987 --> 00:09:10.388 

Za 20 radnych. 

 

00:09:10.428 --> 00:09:12.709 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:09:12.749 --> 00:09:14.720 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

00:09:14.760 --> 00:09:20.488 

druk numer 18/2025 o zmianie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy 

 

00:09:20.528 --> 00:09:22.310 

Finansowej Gminy Sulechów na lata 2025-2030. 

 

00:09:24.873 --> 00:09:27.297 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:09:27.317 --> 00:09:29.880 

w tym punkcie? Tu widzę zgłoszenie Pana 

Burmistrza, bardzo proszę. 

 

00:09:32.065 --> 00:09:33.286 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:09:33.326 --> 00:09:35.307 

Szanowni Państwo, chciałem tylko zasygnalizować, 

 

00:09:35.347 --> 00:09:40.209 

że myślę, że w miesiącu marcu wprowadzimy 

dodatkowe zadania, 

 

00:09:40.229 --> 00:09:43.971 

o których między innymi przed chwileczką 

mówiłem, 

 

00:09:44.191 --> 00:09:49.494 

czyli dofinansowania zewnętrzne i tym samym 

będziemy uruchamiali 

 

00:09:50.034 --> 00:09:56.097 

środki, które gdzieś tam mieliśmy zapisane w 

rezerwie tak to nazwijmy 

 

00:09:56.197 --> 00:10:00.479 

i myślę, że najpóźniej do miesiąca kwietnia 

będziemy starali się te 

 

00:10:00.519 --> 00:10:01.760 

duże zadania wprowadzić po to, 

 

00:10:01.800 --> 00:10:05.862 

żeby móc skutecznie je rozstrzygnąć w I połowie 

roku i tym samym 

 

00:10:05.882 --> 00:10:09.524 

zrealizować. To właściwie tylko taki sygnał przy 

okazji tego, 

 

00:10:09.604 --> 00:10:13.466 

że jesteśmy w tym momencie przy budżecie. 

Dziękuję. 

 

00:10:14.506 --> 00:10:17.027 

- Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń w tym 

punkcie, 

 

00:10:17.067 --> 00:10:18.308 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:10:18.368 --> 00:10:21.029 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:10:21.069 --> 00:10:25.966 

druk nr 18. 

 

00:10:25.966 --> 00:10:28.948 

Nie wyświetla. 

 

00:10:28.968 --> 00:10:30.648 

Coś mi tu internet wolno chodzi. 

 

00:10:30.708 --> 00:10:33.409 

Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:10:33.489 --> 00:10:35.550 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:10:35.570 --> 00:10:39.071 

Panie Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki. 

 

00:10:39.171 --> 00:10:43.653 

Sądzę, że Pana wniosek dotyczący m.in. 
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00:10:43.953 --> 00:10:47.775 

wieloletniego planu inwestycyjnego i finansowego, 

 

00:10:47.835 --> 00:10:50.196 

który pojawił się na stronie Gminy Sulechów, 

 

00:10:51.737 --> 00:10:55.880 

nie powinien wyłącznie się pojawić w takiej formie. 

 

00:10:55.940 --> 00:11:01.726 

Uznaję to jako próba dotarcia, natomiast 

wielokrotnie zgłaszałem, 

 

00:11:01.766 --> 00:11:05.149 

że ta forma jest często mało skuteczna, 

 

00:11:05.169 --> 00:11:07.371 

dlatego prosiłbym Pana, aby Pan, 

 

00:11:07.391 --> 00:11:10.653 

jako przewodniczący, próbował też w jakiś inny 

sposób dotrzeć 

 

00:11:10.734 --> 00:11:15.517 

do osób, które byłyby zainteresowane zgłaszaniem 

stosownych wniosków 

 

00:11:15.597 --> 00:11:18.219 

do budżetu, tak? 

 

00:11:18.399 --> 00:11:23.042 

Do wydatków inwestycyjnych, o których 

rozmawiamy. 

 

00:11:23.102 --> 00:11:24.283 

Jaką formę Pan przyjmie. 

 

00:11:24.303 --> 00:11:27.185 

Myślę, że tutaj ma Pan doświadczenie w tym 

zakresie i z pewnością 

 

00:11:27.225 --> 00:11:29.286 

tutaj się Pan w tym zakresie wykaże. Dziękuję. 

 

00:11:29.326 --> 00:11:30.447 

- Dziękuję. 

 

00:11:30.507 --> 00:11:31.788 

Bardzo proszę, Pan Radny Artur Lepka. 

 

00:11:33.446 --> 00:11:36.067 

- Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

00:11:36.127 --> 00:11:37.428 

Panie Sebastianie. 

 

00:11:37.508 --> 00:11:40.971 

Oprócz mediów społecznościowych, w których jest 

zamieszczony apel, 

 

00:11:41.011 --> 00:11:45.794 

również do największych przedsiębiorstw będzie 

wysłane listownie 

 

00:11:45.854 --> 00:11:50.718 

z zapytaniem, z prośbą ustosunkowania się do tej 

konsultacji. 

 

00:11:50.798 --> 00:11:54.380 

Czy inne formy? Czekam też na podpowiedzi 

Państwa Radnych. 

 

00:11:54.420 --> 00:11:57.302 

Jeśli będą jakieś pomysły jak to jeszcze można 

rozprzestrzenić, 

 

00:11:57.342 --> 00:11:59.484 

to bardzo chętnie z nich na pewno skorzystamy. 

Dziękuję. 

 

00:11:59.944 --> 00:12:03.727 

- Dziękuję. Myślę, że list to jest dobra forma. 

 

00:12:03.787 --> 00:12:06.809 

Nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji w tym 

punkcie, 

 

00:12:06.849 --> 00:12:08.170 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:12:08.210 --> 00:12:10.652 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

00:12:10.712 --> 00:12:20.004 

druk numer 18/2025, Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Sulechów. Jacek. 

 

00:12:32.044 --> 00:12:38.849 

O światłowodzie mówimy, a może tutaj trzeba 

zrobić lepszy światłowód. 

 

00:12:38.869 --> 00:12:40.230 
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Za 20 radnych. 

 

00:12:40.270 --> 00:12:42.912 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

00:12:42.952 --> 00:12:46.315 

Tak, nawiązuje do spotkania, które ma się gdzieś 

tam w przyszłości 

 

00:12:46.695 --> 00:12:49.998 

odbyć a propos światłowodu w Gminie Sulechów, 

 

00:12:50.078 --> 00:12:52.059 

a nam tutaj tak trochę wolno dzisiaj chodzi coś. 

 

00:12:53.200 --> 00:12:54.440 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

00:12:54.500 --> 00:12:59.041 

druk numer 19/2025 w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji 

 

00:12:59.061 --> 00:13:02.362 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 

2025. 

 

00:13:02.362 --> 00:13:06.103 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz ma 

pytania do tej 

 

00:13:06.183 --> 00:13:08.423 

uchwały? Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

00:13:09.423 --> 00:13:11.004 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:13:11.044 --> 00:13:12.184 

Szanowni Radni. 

 

00:13:12.264 --> 00:13:16.205 

Na wnioski, które spłynęły plan został uaktualniony, 

 

00:13:16.265 --> 00:13:17.585 

także proszę o przyjęcie. Dziękuję. 

 

00:13:18.399 --> 00:13:20.301 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

00:13:20.321 --> 00:13:21.542 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:13:21.582 --> 00:13:24.225 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:13:24.265 --> 00:13:25.906 

druk nr 19/2025. 

 

00:13:26.807 --> 00:13:38.518 

Pani Krystyno. 

 

00:13:38.738 --> 00:13:41.401 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:13:42.068 --> 00:13:43.369 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:13:43.409 --> 00:13:47.591 

druk nr 20/2025 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Stowarzyszeniu 

 

00:13:47.632 --> 00:13:48.932 

Lubuskie Trójmiasto. 

 

00:13:48.952 --> 00:13:51.314 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:13:51.334 --> 00:13:52.595 

w tym punkcie? 

 

00:13:52.635 --> 00:13:54.116 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

00:13:54.156 --> 00:13:56.757 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:13:56.817 --> 00:14:02.992 

druk nr 20/2025. 

 

00:14:03.032 --> 00:14:05.453 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

00:14:05.493 --> 00:14:07.434 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

00:14:07.514 --> 00:14:12.996 

druk nr 21/2025 w sprawie trybu udzielenia i 

rozliczenia dotacji dla 

 

00:14:13.036 --> 00:14:16.417 
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niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych 

form wychowania 

 

00:14:16.457 --> 00:14:19.198 

przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

i prawidłowości 

 

00:14:19.238 --> 00:14:20.398 

jej pobierania i wykorzystania. 

 

00:14:20.438 --> 00:14:22.579 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

00:14:22.619 --> 00:14:24.339 

w tym punkcie? 

 

00:14:24.359 --> 00:14:25.980 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

00:14:26.040 --> 00:14:28.561 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

00:14:28.601 --> 00:14:29.701 

druk nr 21/2025. 

 

00:14:34.636 --> 00:14:41.542 

Pan Radny Mirosław nie głosuje, ale jeszcze mamy 

tutaj innych. 

 

00:14:41.582 --> 00:14:43.103 

Zakończmy głosowanie. 

 

00:14:43.163 --> 00:14:45.685 

Za 16 radnych, 3 radnych się wstrzymało, 

 

00:14:45.745 --> 00:14:46.806 

1 radny nie głosował. 

 

00:14:46.846 --> 00:14:48.827 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

00:14:48.867 --> 00:14:52.250 

Przechodzimy do kolejnego punktu, pkt. 8. 

 

00:14:53.211 --> 00:14:57.715 

Przerwa. W planie jest, więc musimy zrobić. 

 

00:14:57.735 --> 00:14:59.136 

Nie chcecie przerwy, tak? 

 

00:14:59.176 --> 00:15:00.437 

Ogłaszam 5 sekund przerwy. 

 

00:15:02.000 --> 00:15:06.201 

Wznawiam obrady XIII, zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie IX 

 

00:15:06.241 --> 00:15:07.461 

kadencji. 

 

00:15:07.481 --> 00:15:09.902 

Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i 

mieszkańców oraz udzielenie 

 

00:15:09.922 --> 00:15:13.803 

odpowiedzi. Może tak wyjaśniając, jak jest w planie 

ja muszę plan 

 

00:15:13.823 --> 00:15:18.544 

realizować. Nie jest zmieniony, więc szybciej byłoby 

od zmiany. 

 

00:15:20.304 --> 00:15:23.005 

Czy ktoś z sołtysów lub mieszkańców chciałby zadać 

pytanie? 

 

00:15:26.790 --> 00:15:29.352 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

00:15:29.432 --> 00:15:31.834 

Pkt. 10. Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

00:15:31.875 --> 00:15:35.217 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie lub Pan 

 

00:15:35.257 --> 00:15:36.418 

Burmistrz? Mamy zgłoszenia. 

 

00:15:36.438 --> 00:15:38.100 

Bardzo proszę, Pan Radny Przemysław Pokład. 

 

00:15:40.146 --> 00:15:42.167 

- Dziękuję. Panie Przewodniczący, Panie, 

 

00:15:42.187 --> 00:15:44.987 

Panowie Radni, Szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu. 

 

00:15:45.027 --> 00:15:48.168 

Ja mam takie zapytanie, znaczy może nie zapytanie, 

 

00:15:48.188 --> 00:15:49.388 
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tylko uwagę. 

 

00:15:49.408 --> 00:15:51.849 

Panie Przewodniczący, bo doszło do takiej sytuacji, 

 

00:15:51.869 --> 00:15:55.350 

że znowu gdzieś nie dotarło pismo do komisji, 

 

00:15:55.370 --> 00:15:56.750 

gdzieś utknęło. 

 

00:15:56.790 --> 00:15:59.011 

Czy wiadomo gdzie to już się? 

 

00:15:59.071 --> 00:16:03.172 

Od Pana Sołtysa Sobotnego. 

 

00:16:03.212 --> 00:16:07.273 

To jest też prośba Pana Sołtysa przez Radnego 

Arkadiusza Sowińskiego. 

 

00:16:09.827 --> 00:16:12.968 

Pismo o monitoring. 

 

00:16:13.008 --> 00:16:19.529 

No tak, ale ono było w listopadzie. 

 

00:16:19.729 --> 00:16:21.450 

A było dedykowane później do komisji. 

 

00:16:21.490 --> 00:16:25.711 

Mieliśmy się tym zająć i ono nie dotarło teraz. 

- To wyjaśnimy. 

 

00:16:25.811 --> 00:16:27.111 

- Ale ono też się pojawiło. 

 

00:16:27.131 --> 00:16:29.192 

- Czy Radni dostali to pismo czy nie? 

 

00:16:29.272 --> 00:16:30.332 

- Później. 

 

00:16:30.392 --> 00:16:33.053 

- I to było z wnioskiem? 

 

00:16:35.773 --> 00:16:37.974 

To sprawdzimy czy to dotarło w ogóle do Biura Rady, 

 

00:16:38.014 --> 00:16:49.063 

bo może nie. Dotarło? 

 

00:16:49.083 --> 00:16:50.983 

- No, właśnie o to chodzi, czy to jest system, 

 

00:16:51.023 --> 00:16:58.445 

czy tego raczej może być systemem, bo tutaj jest 

prośba też od pana sołtysa. 

 

00:16:58.465 --> 00:17:00.766 

- Na maile wysłane było i nie doszło, 

 

00:17:00.806 --> 00:17:07.198 

tak? Do radnych czy co? 

 

00:17:07.298 --> 00:17:09.719 

Czyli w internet zostało wrzucone, a nie doszło do 

was, 

 

00:17:09.819 --> 00:17:11.480 

a wysyłałeś, tak? 

 

00:17:11.500 --> 00:17:14.481 

Może jakiś problem był z tym. 

 

00:17:14.601 --> 00:17:18.443 

Bartek sprawdź jeszcze tak dokładnie i wyślij 

informację. 

 

00:17:21.104 --> 00:17:23.745 

- Też, żeby było wyjaśnione. 

 

00:17:23.805 --> 00:17:27.767 

Pan sołtys prosi o to, bo to było w listopadzie. 

 

00:17:27.867 --> 00:17:32.088 

[niezrozumiałe] Tak tak miało być skierowane do nas 

do komisji. 

 

00:17:32.128 --> 00:17:33.409 

- A teraz już dostaliście to pismo? 

 

00:17:35.305 --> 00:17:36.486 

- Teraz dostaliśmy, tak. 

 

00:17:36.526 --> 00:17:41.327 

Także, Szanowna Komisjo, trzeba będzie się pochylić 

nad tym pismem. 

 

00:17:41.367 --> 00:17:43.788 

Nie wiem czy przyszły tydzień, czy początek marca, 

 

00:17:43.828 --> 00:17:48.269 

bo tam są chyba jeszcze interpelacje Radnego 

Sowińskiego Arka, 
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00:17:48.389 --> 00:17:50.330 

także też chyba do naszej komisji trafi, 

 

00:17:50.370 --> 00:17:54.011 

także miejcie to pod uwagę, że trzeba będzie się 

spotkać. 

 

00:17:54.031 --> 00:17:55.151 

Dziękuję bardzo. 

 

00:17:56.091 --> 00:17:58.512 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Burmistrz Wojciech 

Sołtys ad vocem. 

 

00:17:59.676 --> 00:18:01.677 

- To ja w formie takiej podpowiedzi, Szanowni 

Państwo, 

 

00:18:01.697 --> 00:18:04.358 

w waszych materiałach na komisji tydzień temu to 

pismo jest 

 

00:18:04.378 --> 00:18:09.440 

załączone. 

 

00:18:09.480 --> 00:18:11.180 

No, okej, no, ale to ja tylko podpowiadam, 

 

00:18:11.221 --> 00:18:13.641 

że widzę, że jest, że się wyświetla w pracy komisji, 

 

00:18:13.681 --> 00:18:14.882 

no, to ja tylko tyle mogę powiedzieć. 

 

00:18:14.922 --> 00:18:21.625 

- Tak, tak Panie Burmistrzu, ale pan sołtys 

Obłotnego miał taką 

 

00:18:21.665 --> 00:18:25.006 

prośbę, czemu żeśmy tego nie rozpatrzyli wcześniej 

przed budżetem, 

 

00:18:25.026 --> 00:18:26.566 

gdzie on tam chyba w listopadzie to składał, nie? 

 

00:18:28.433 --> 00:18:31.856 

- Ale to już jak gdyby to jest poza mną, 

 

00:18:31.916 --> 00:18:34.699 

tylko sygnalizuje, że to w materiałach się wyświetla. 

 

00:18:34.739 --> 00:18:37.841 

- Pojawiło się też na ostatnich posiedzeń wspólnej 

komisji. 

 

00:18:37.861 --> 00:18:40.524 

Zgadza się. 

 

00:18:40.564 --> 00:18:43.326 

- Sprawdzimy. 

 

00:18:43.386 --> 00:18:49.352 

Ale jest, że otrzymaliśmy, tak? 

 

00:18:50.172 --> 00:18:51.734 

Czyli nie czytają Państwo Radni. 

 

00:18:54.071 --> 00:18:57.933 

Jeżeli jest wysłane 14 listopada i tam jest wniosek, 

 

00:18:58.033 --> 00:19:00.574 

czyli wszyscy Radni dostaliście, jak rozumiem był 

wniosek żeby co, 

 

00:19:00.634 --> 00:19:02.275 

żeby to zajęła się tym komisja, tak? 

 

00:19:04.976 --> 00:19:06.477 

- Panie Przewodniczący, jeśli mogę. 

 

00:19:07.157 --> 00:19:11.099 

13 listopada, bo to pismo, które jest dołączone do 

prac komisji ma 

 

00:19:11.159 --> 00:19:16.742 

też datę wpływu 13.11 i też pismo jest datowane z 

tą samą datą 13.11. 

 

00:19:16.742 --> 00:19:18.103 

- Czyli jednak wysłaliśmy Panie Bartku. 

 

00:19:22.446 --> 00:19:24.208 

- No, jeżeli coś takiego, to przepraszam, 

 

00:19:24.248 --> 00:19:26.249 

ale do mnie dotarło i też są członkowie, 

 

00:19:26.329 --> 00:19:36.478 

do których nie dotarło. 

- Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:19:36.518 --> 00:19:38.059 

- Przepraszam bardzo, troszeczkę się zbulwersowało. 

 

00:19:38.179 --> 00:19:40.661 
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Skoro by nie dotarło, to nie byłoby w planach pracy 

komisji. 

 

00:19:40.721 --> 00:19:42.763 

Panie Przewodniczący Przemysławie Pokład, 

 

00:19:42.783 --> 00:19:44.404 

więc temat uważam za załatwiony. 

 

00:19:46.166 --> 00:19:48.988 

Sprawa nie trafiła do kwestii budżetowych, 

 

00:19:49.028 --> 00:19:54.673 

bo było za późno, to przepraszam, sołtys ma 

możliwość zwołania Rady 

 

00:19:54.733 --> 00:20:00.238 

Sołeckiej i środków w ramach Funduszu Sołeckiego 

może w razie czego 

 

00:20:00.298 --> 00:20:03.822 

dokonać zmiany i przerzucić na chociażby 

wspomniany monitoring. 

 

00:20:03.862 --> 00:20:07.545 

Takie są kompetencje i takie są możliwości 

dostosowania władzy 

 

00:20:07.585 --> 00:20:09.226 

i wydawania pieniędzy. 

 

00:20:09.246 --> 00:20:12.668 

Takie jest moje zdanie i temat, że tak powiem w tej 

kwestii uważałbym 

 

00:20:12.688 --> 00:20:14.088 

za zamknięty. 

 

00:20:14.108 --> 00:20:17.030 

Przepraszam bardzo, że lekko się zbulwersowałem. 

 

00:20:17.070 --> 00:20:21.712 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu ja zgłaszam 

następującą 

 

00:20:21.772 --> 00:20:24.693 

kwestię. Wiem, że aura jest niekorzystna, 

 

00:20:24.813 --> 00:20:32.476 

ale niestety dbałość służb gminnych oraz właścicieli 

posesji 

 

00:20:32.536 --> 00:20:34.017 

nie do końca jest poprawna. 

 

00:20:34.077 --> 00:20:38.080 

Uważam, że należałoby zwrócić uwagę i posypać w 

tym momencie 

 

00:20:38.120 --> 00:20:43.123 

chociażby piaskiem miejsca, które są w 

szczególności oblodzone. 

 

00:20:43.163 --> 00:20:48.407 

Główne ciągi pieszo-jezdne, a chodniki przy ulicach 

na pewno 

 

00:20:48.507 --> 00:20:53.710 

interwencji chociażby straży miejskiej bądź innych 

organów by 

 

00:20:53.750 --> 00:20:55.752 

wymagały i o to serdecznie proszę. 

 

00:20:56.732 --> 00:21:01.035 

Druga kwestia dotyczy spraw, jeżeli troszeczkę zima 

puści, 

 

00:21:01.095 --> 00:21:07.840 

a mianowicie powraca temat zapadliska przy 

chodniku przy wejściu 

 

00:21:07.860 --> 00:21:10.582 

do przedszkola na Osiedlu Nadodrzańskim. 

 

00:21:10.702 --> 00:21:15.626 

Prosiłbym zwrócić uwagę tam ponownie zapadają 

się niebezpiecznie 

 

00:21:15.806 --> 00:21:19.208 

kostka brukowa i myślę, że, jak tylko aura by 

pozwoliła, 

 

00:21:19.288 --> 00:21:26.176 

prosiłbym o interwencję, bo osoby prowadzące 

dzieci do przedszkola 

 

00:21:26.236 --> 00:21:29.220 

bądź same dzieci, żeby nie połamały sobie 

chociażby nóg. 

 

00:21:29.280 --> 00:21:30.421 

To jest jedna sprawa. 

 

00:21:31.532 --> 00:21:37.195 
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Myślę, że należałoby zrobić przegląd głównych 

ciągów pieszo-jezdnych 

 

00:21:37.255 --> 00:21:40.356 

należących do gminy, a mianowicie korzenie, 

 

00:21:40.456 --> 00:21:47.399 

które wchodzą pod te polbruki, często te polbruki 

wypychają 

 

00:21:47.439 --> 00:21:50.821 

i powodują, że ta nawierzchnia nie jest równa. 

 

00:21:50.881 --> 00:21:53.442 

Mając na uwadze bezpieczeństwo chociażby osób, 

 

00:21:53.462 --> 00:21:56.023 

które jadą hulajnogami na małych kółkach. 

 

00:21:56.443 --> 00:21:59.407 

Staje się to wysoce niebezpieczne, więc to też w 

okresie, 

 

00:21:59.447 --> 00:22:04.473 

po prostu, kiedy aura by pozwoliła zrewidować i 

jeżeli w ramach 

 

00:22:04.514 --> 00:22:08.999 

możliwości finansowych prosiłbym o stosowną 

naprawę. 

 

00:22:09.039 --> 00:22:10.381 

Także to tylko tyle. Dziękuję bardzo. 

 

00:22:12.243 --> 00:22:13.865 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:22:19.588 --> 00:22:20.670 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

00:22:20.690 --> 00:22:24.756 

Panie Sebastianie, właściwie właściwie Pan 

odpowiedział częściowo 

 

00:22:24.816 --> 00:22:29.543 

na zadane pytanie, bo tego na pewno nie możemy 

zrobić teraz. 

 

00:22:29.863 --> 00:22:32.908 

To jest to jest coś co na pewno będziemy robić w 

miesiącu pewnie 

 

00:22:32.948 --> 00:22:34.610 

marcu, przełom marca, kwietnia. 

 

00:22:35.751 --> 00:22:41.375 

Jak Państwo być może wiecie, mamy ponownie 

zakontraktowaną ekipę 

 

00:22:41.435 --> 00:22:44.877 

pracowników interwencyjnych, nową, 

 

00:22:44.957 --> 00:22:53.042 

6 osób, które mają właśnie tego typu zadania 

realizować. 

 

00:22:53.082 --> 00:22:56.584 

Ponieważ to jest punkt, wolne wnioski, 

 

00:22:56.624 --> 00:23:00.685 

informacje. Pozwólcie Państwo, że ja też 

informacyjnie tylko już 

 

00:23:00.765 --> 00:23:04.287 

częściowo to Państwu przekazywaliśmy, ale już teraz 

mogę potwierdzić. 

 

00:23:04.307 --> 00:23:10.629 

W marcu chcemy przedłożyć Radzie Miejskiej 

uchwałę dotyczącą żłobka, 

 

00:23:10.649 --> 00:23:13.270 

czyli utworzenia, utworzenia jednostki jako żłobek. 

 

00:23:13.310 --> 00:23:16.392 

Mówimy oczywiście o tym żłobku na ul. Nowej. 

 

00:23:16.432 --> 00:23:19.633 

Choćby ze względów formalno-prawnych musimy tą 

uchwałę podjąć, 

 

00:23:19.733 --> 00:23:23.895 

musi to być jednostka wyłączona z zawiadywania 

ośrodka pomocy 

 

00:23:23.915 --> 00:23:25.175 

społecznej. 

 

00:23:25.195 --> 00:23:28.678 

To jest jedna rzecz, a druga rzecz będę na pewno do 

Państwa 

 

00:23:28.698 --> 00:23:32.961 

wnioskował w kolejnym miesiącu myślę, 

 

00:23:32.981 --> 00:23:39.486 



Załącznik do protokołu 
nr ORG.0002.2.2025 z 18 lutego 2025 r. 

Strona 13 z 26 
 

a najpóźniej w kwietniu o dołożenie środków 

związanych z wsparciem 

 

00:23:39.506 --> 00:23:40.867 

ogródków działkowych. 

 

00:23:40.887 --> 00:23:44.389 

Mówimy o kwocie mniej więcej 8 do 10000,00 

złotych, tak, 

 

00:23:44.409 --> 00:23:46.711 

żeby zrealizować wnioski, które wpłynęły, 

 

00:23:47.211 --> 00:23:51.395 

a jednocześnie zrealizować je i to jest chyba dość 

istotne w taki 

 

00:23:51.455 --> 00:23:55.598 

sposób, żeby móc zaspokoić w pewnej kolejności, 

 

00:23:55.639 --> 00:23:58.601 

że tak powiem te ogródki, które dotychczas 

wcześniej od nas takiej 

 

00:23:58.641 --> 00:24:01.223 

pomocy nie uzyskiwały. 

 

00:24:01.303 --> 00:24:06.128 

To jest też taka informacja wybiegająca w 

przyszłość. Dziękuję bardzo. 

 

00:24:08.670 --> 00:24:09.671 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:24:09.711 --> 00:24:10.832 

Proszę, Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

00:24:12.605 --> 00:24:14.767 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu. 

 

00:24:14.807 --> 00:24:18.070 

Ja w takim wypadku, gdzie Pan wspomniał o żłobku 

chciałbym się tylko 

 

00:24:18.150 --> 00:24:22.634 

dopytać, bo jakiś czas temu przyjmowaliśmy 

uchwałę intencyjną 

 

00:24:22.674 --> 00:24:27.478 

dotyczącą powołania grupy eksperckiej i 

poszerzenie zakresu 

 

00:24:27.518 --> 00:24:34.464 

działalności naszego Ośrodka Pomocy Społecznej 

tworząc niejako nowy podmiot. 

 

00:24:34.484 --> 00:24:36.385 

Chciałbym tylko dopytać się. 

 

00:24:36.405 --> 00:24:39.386 

Niekoniecznie na dzisiejszej sesji, ale żeby jakąś 

informację 

 

00:24:39.426 --> 00:24:45.489 

na jakim to jest etapie, to bardzo by nam pewne 

kwestie wyjaśniło 

 

00:24:45.529 --> 00:24:49.790 

i myślę, że też spowodowałoby to odpowiedź w 

kwestii, 

 

00:24:49.870 --> 00:24:51.711 

to o czym Pan burmistrz teraz wspominał, 

 

00:24:51.731 --> 00:24:53.912 

jeśli chodzi o przysłowiowy żłobek. 

 

00:24:55.293 --> 00:24:57.354 

Natomiast też miałbym taką prośbę. 

 

00:24:57.414 --> 00:25:00.636 

Wiem, że przyjmowanie wniosków związanych z 

dotacjami celowymi, 

 

00:25:00.676 --> 00:25:09.402 

które mamy na różne źródła wymiany energii 

[niezrozumiałe] szamba etc. 

 

00:25:09.462 --> 00:25:15.566 

Widzę, że liczba wniosków na niektóre sprawy jest 

bardzo mała i mamy 

 

00:25:15.626 --> 00:25:18.769 

tam zagwarantowane czy zarezerwowane większe 

środki. 

 

00:25:19.609 --> 00:25:24.836 

Czy może warto byłoby się zastanowić na przełomie 

marca i być może 

 

00:25:24.876 --> 00:25:28.620 

przerzucić część środków na te dotacje, 

 

00:25:28.680 --> 00:25:32.164 

na które jest większe zainteresowanie po to, 
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00:25:32.224 --> 00:25:35.588 

żeby lista osób oczekujących mogła być, 

 

00:25:35.628 --> 00:25:40.694 

po prostu, skrócona, jeśli liczba tych wniosków jest 

znacząco większa. 

 

00:25:40.714 --> 00:25:43.675 

Generalnie wiem, że zawsze dużym 

zainteresowaniem cieszyły się 

 

00:25:43.715 --> 00:25:47.217 

wymiany źródeł ciepła, więc być może ewentualnie 

gdyby istniała taka 

 

00:25:47.257 --> 00:25:51.599 

potrzeba może warto byłoby się zastanowić 

i przerzucić część środków. Dziękuję bardzo. 

 

00:25:55.121 --> 00:25:56.242 

- Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

00:25:57.886 --> 00:26:03.492 

- To pozwólcie Państwo, że ja od razu odpowiem o 

OPS i ewentualnym 

 

00:26:03.512 --> 00:26:05.794 

przekształceniu. 

 

00:26:05.834 --> 00:26:09.097 

Szanowni Państwo, my nie uzyskaliśmy ostatecznie 

wsparcia. 

 

00:26:09.177 --> 00:26:11.019 

Ten nasz projekt nie przeszedł. 

 

00:26:11.360 --> 00:26:14.503 

Mamy informację, że w ciągu najbliższych miesięcy 

będzie ogłoszony 

 

00:26:14.583 --> 00:26:17.386 

kolejny nabór i wtedy będziemy ponownie, 

 

00:26:17.886 --> 00:26:19.028 

że tak powiem o to aplikować. 

 

00:26:20.128 --> 00:26:27.912 

Samo wyłączenie z działalności żłobka i tak musi 

nastąpić, 

 

00:26:28.572 --> 00:26:31.974 

z innych powodów, więc jak gdyby to działanie i tak 

musi być 

 

00:26:32.034 --> 00:26:37.336 

kontynuowane. 

 

00:26:37.436 --> 00:26:39.917 

Istotne jest też to, że sama nazwa tak, 

 

00:26:39.977 --> 00:26:45.539 

a więc CUS, jest niejako zgodnie z nowymi 

przepisami zagwarantowana 

 

00:26:45.579 --> 00:26:48.540 

właśnie dla tych przekształconych Ośrodków 

Pomocy Społecznej czy tej 

 

00:26:48.600 --> 00:26:51.481 

formy organizacyjnej, co też oznacza, 

 

00:26:51.561 --> 00:26:56.162 

że potocznie przez nas nazywany CUS na Kruszynie 

też będzie musieli 

 

00:26:56.182 --> 00:26:58.563 

się nauczyć troszkę inaczej używać tej nazwy, 

 

00:26:58.583 --> 00:27:02.504 

bo nie jest to nie jest to, że tak powiem CUS zgodnie 

z ustawą. 

 

00:27:03.144 --> 00:27:09.473 

Ale to jest w całym tym układzie chyba najmniej 

istotna informacja. 

 

00:27:09.553 --> 00:27:14.660 

Myślę Panie Sebastianie, że bez wsparcia 

zewnętrznego uruchomienie 

 

00:27:14.700 --> 00:27:18.785 

tych dodatkowych działalności w tym roku będzie 

trudne. 

 

00:27:19.766 --> 00:27:22.028 

Więc gdybym ja miał dzisiaj odpowiedzieć, 

 

00:27:22.108 --> 00:27:24.010 

czy to się wydarzy, to mam nadzieję, 

 

00:27:24.030 --> 00:27:27.533 

że tak, ale po pozytywnym, mam nadzieję, 

 

00:27:27.593 --> 00:27:32.036 

kolejnym dla nas naborze i dopiero z kolejnym 

rokiem. 
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00:27:32.096 --> 00:27:34.998 

Pamiętajcie Państwo, że podjęta uchwała intencyjna 

jest tylko 

 

00:27:35.018 --> 00:27:36.600 

intencją. To nie jest zobowiązanie. 

 

00:27:37.240 --> 00:27:40.484 

Natomiast z perspektywy czasu pewnie i tak 

będziemy do tego 

 

00:27:40.845 --> 00:27:43.928 

zobligowani. 

 

00:27:44.008 --> 00:27:48.794 

Natomiast powiedział Pan, zapytał Pan Panie 

Sebastianie o dotacje dla 

 

00:27:48.874 --> 00:27:51.037 

zadań, które realizujemy na naszym poziomie, 

 

00:27:51.097 --> 00:27:53.319 

czyli między innymi wymiana źródeł ciepła, 

 

00:27:53.359 --> 00:27:56.083 

budowa przydomowych oczyszczalni, budowa 

szamb. 

 

00:27:57.003 --> 00:28:01.205 

No, macie Państwo też w informacji międzysesyjnej 

wskazane zarówno 

 

00:28:01.265 --> 00:28:03.806 

terminy jak i ilości złożonych wniosków. 

 

00:28:03.866 --> 00:28:05.127 

No i tutaj skupię się może na tym, 

 

00:28:05.167 --> 00:28:08.488 

że trudno by było dzisiaj dokonywać takich 

przesunięć ruchu 

 

00:28:08.548 --> 00:28:11.470 

w momencie kiedy mieszkańcy wiedzą i to było 

wcześniej ogłaszane, 

 

00:28:11.510 --> 00:28:15.251 

że terminy to jest 30 kwiecień bądź 30 czerwiec. 

 

00:28:15.311 --> 00:28:17.692 

Czyli trudno by było żebyśmy dzisiaj dokonali tego 

przesunięcia być 

 

00:28:17.732 --> 00:28:22.034 

może zaskoczyli kogoś tym, że już nie będzie mógł o 

to aplikować. 

 

00:28:22.054 --> 00:28:23.435 

Wydaje mi się, że byłoby to, po prostu, 

 

00:28:24.415 --> 00:28:25.536 

niewłaściwe. 

 

00:28:25.576 --> 00:28:29.778 

Natomiast czy ta liczba wniosków jest duża. 

 

00:28:30.098 --> 00:28:33.699 

Tak. Na pewno też nie taka jak było był jakiś czas 

temu, 

 

00:28:33.779 --> 00:28:38.281 

ale to wynika według mnie z wielu z wielu aspektów 

niezależnych 

 

00:28:38.321 --> 00:28:43.704 

od nas, choćby z tego, że dzisiaj opalanie gazem też 

nie jest już tak 

 

00:28:43.744 --> 00:28:48.386 

postrzegane jak chociażby 10 lat temu i wtedy było 

promowane jako 

 

00:28:48.446 --> 00:28:51.347 

ekologiczne. Dziś mówi się, że już ekologicznym do 

końca nie jest. 

 

00:28:51.907 --> 00:28:56.429 

Więc ja myślę, że to też jest takie troszkę 

wstrzymanie wielu decyzji 

 

00:28:56.469 --> 00:29:01.511 

wielu naszych mieszkańców i oni ostatecznie czekają 

jaką decyzję mają 

 

00:29:01.811 --> 00:29:04.432 

podjąć w skali kwot bezwzględnych. 

 

00:29:04.472 --> 00:29:08.934 

Wiecie państwo to są kwoty powyżej 100000,00 

najczęściej, ale to 

 

00:29:08.954 --> 00:29:10.635 

też nie są jakoś tak duże, tak powiem, 

 

00:29:10.675 --> 00:29:15.376 
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wydatki, żebyśmy mogli w cudzysłowie rezygnując z 

tych zadań 

 

00:29:15.457 --> 00:29:18.638 

zrealizować jakieś znaczące inne inwestycje bądź 

zadania. 

 

00:29:19.778 --> 00:29:23.261 

Ja przynajmniej dzisiaj sugerowałbym Państwu 

wstrzemięźliwość, 

 

00:29:23.281 --> 00:29:26.763 

przynajmniej do połowy roku, kiedy będziemy 

wiedzieli ostatecznie ile 

 

00:29:26.803 --> 00:29:28.644 

jakich wniosków wpłynie i oczywiście, 

 

00:29:28.684 --> 00:29:31.966 

jeśli środki zostaną, to na pewno będziemy 

dokonywać przesunięć. 

 

00:29:32.006 --> 00:29:37.329 

Myślę ja bym zaryzykował, że będzie to 

w okresie w okresie wakacji tego roku. Dziękuję. 

 

00:29:39.270 --> 00:29:41.532 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan Radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

00:29:43.797 --> 00:29:45.498 

- Dziękuję. Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, 

 

00:29:45.538 --> 00:29:48.219 

Panie Burmistrzu. 

 

00:29:48.259 --> 00:29:50.280 

Tak mnie natknęło, chciałem skorzystać z okazji, 

 

00:29:50.320 --> 00:29:54.122 

że jest dzisiaj przedstawiciel Nadleśnictwa i takie 

pytanie, 

 

00:29:54.162 --> 00:29:57.064 

które już już zadaje co jakiś czas. 

 

00:29:57.084 --> 00:29:58.645 

Nie wiem czy odpowie mnie na nie Burmistrz, 

 

00:29:58.665 --> 00:30:01.346 

czy może właśnie Pan z Nadleśnictwa. 

 

00:30:01.386 --> 00:30:04.228 

Chodzi o przyjęcie gruntu w Górkach Małych. 

 

00:30:04.308 --> 00:30:05.488 

Bagienko. 

 

00:30:05.588 --> 00:30:07.469 

To jest działka, przed chwilą sprawdzałem. 

 

00:30:09.938 --> 00:30:11.139 

- Zbiornik. 

 

00:30:11.199 --> 00:30:12.500 

- Tak, tak. 

 

00:30:13.500 --> 00:30:14.821 

297/11 działka. 

 

00:30:14.881 --> 00:30:16.062 

Czy coś na ten temat wiemy? 

 

00:30:16.102 --> 00:30:17.163 

Czy coś się ruszyło? 

 

00:30:17.183 --> 00:30:24.728 

Wiem, że czekamy na ruch ze strony Nadleśnictwa. 

 

00:30:24.768 --> 00:30:28.490 

- Bardzo prosimy do mikrofonu, żeby się nagrywało 

więc już tutaj 

 

00:30:28.550 --> 00:30:30.031 

Bartek idzie z mikrofonem. 

 

00:30:31.711 --> 00:30:32.772 

- Dzień dobry Państwu. 

 

00:30:32.792 --> 00:30:36.215 

Jeżeli chodzi o zamianę, to w tej kwestii działamy. 

 

00:30:36.235 --> 00:30:41.239 

To wygląda troszkę w ten sposób, że najpierw 

Nadleśnictwo i tutaj 

 

00:30:41.279 --> 00:30:43.761 

gmina rozmawiały na ten temat. 

 

00:30:43.821 --> 00:30:47.884 

Jesteśmy teraz na etapie uzgadniania tego z 

dyrekcją regionalną 

 

00:30:47.964 --> 00:30:51.967 

w Zielonej Górze, ponieważ każdorazowa zamiana 

musi uzyskać 
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00:30:52.007 --> 00:30:57.471 

akceptację służb Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych i w momencie 

 

00:30:57.511 --> 00:31:02.600 

kiedy otrzymamy taką zgodę, to do tej zamiany 

nastąpi, 

 

00:31:02.640 --> 00:31:05.546 

ponieważ my jesteśmy zainteresowani tą zamianą, 

 

00:31:05.626 --> 00:31:11.870 

ponieważ wiemy, że jest to dość duży problem dla 

mieszkańców Górek Małych. 

 

00:31:11.910 --> 00:31:18.032 

My nie możemy tam zbytnio inwestować i tak 

mówiąc po ludzku chcemy 

 

00:31:18.072 --> 00:31:20.693 

się tego problemu pozbyć, przekazać go gminie, 

 

00:31:20.793 --> 00:31:23.634 

a w zamian otrzymamy grunty leśne. 

 

00:31:23.694 --> 00:31:27.616 

Tutaj z Panem Damianem już na ten temat 

rozmawialiśmy. 

 

00:31:27.716 --> 00:31:33.338 

Także myślę, że tak za miesiąc będę w stanie 

Państwu powiedzieć już 

 

00:31:33.438 --> 00:31:36.899 

konkretnie czy dojdzie do tej zamiany. 

 

00:31:36.919 --> 00:31:39.440 

Nie wiem czy Pana ta odpowiedź satysfakcjonuje. 

 

00:31:40.320 --> 00:31:44.043 

Jeszcze tak przy okazji, że już jestem przy 

mikrofonie, 

 

00:31:44.124 --> 00:31:48.988 

to tutaj Pan Przewodniczący powiedział o 

zarządzeniu Pana Dyrektora 

 

00:31:49.028 --> 00:31:54.272 

Generalnego z 18 września roku 2024, 

 

00:31:54.272 --> 00:31:59.117 

który mówi, że Nadleśnictwa mają Radom Gminy 

oraz Sejmikom 

 

00:31:59.197 --> 00:32:03.060 

Wojewódzkim do 30 kwietnia składać sprawozdanie 

ze swojej 

 

00:32:03.100 --> 00:32:05.722 

działalności. 

 

00:32:05.802 --> 00:32:09.644 

Także tutaj Pan Przewodniczący zostanie 

powiadomiony o takiej 

 

00:32:09.704 --> 00:32:12.906 

gotowości ze strony Lasów Państwowych do 

przekazania takiej szerokiej 

 

00:32:12.946 --> 00:32:15.968 

informacji. My na tą chwilę jeszcze nie jesteśmy 

Państwo w stanie 

 

00:32:15.988 --> 00:32:16.989 

o wszystkim opowiedzieć. 

 

00:32:17.909 --> 00:32:20.551 

Mogę tylko tak informacyjnie Państwu powiedzieć, 

 

00:32:20.771 --> 00:32:23.052 

że na terenie Nadleśnictwa Sulechów, 

 

00:32:23.092 --> 00:32:26.694 

bo na pewno Państwo wiecie, że Lasy Państwowe 

muszą wyłączyć 

 

00:32:26.774 --> 00:32:31.137 

z produkcji leśnej 20% powierzchni lasów. 

 

00:32:31.998 --> 00:32:36.062 

Na ten moment w Nadleśnictwie Sulechów to jest 

wyłączone 2500 hektarów 

 

00:32:36.162 --> 00:32:40.326 

lasów. To są te lasy zaliczone do kategorii pierwszej, 

 

00:32:40.466 --> 00:32:44.331 

na których nie będzie możliwa prowadzona 

działalność gospodarcza. 

 

00:32:44.371 --> 00:32:48.815 

One mają w tej chwili taki status jak grunty zaliczone 

do rezerwatów. 
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00:32:50.916 --> 00:32:52.717 

Na tych... 

 

00:32:52.817 --> 00:32:57.118 

w tych drzewostanach będziemy mogli tylko i 

wyłącznie dokonywać 

 

00:32:57.198 --> 00:33:00.259 

czynności związanych z ochroną życia ludzkiego i 

jeżeli się okaże, 

 

00:33:00.319 --> 00:33:03.220 

że tam będą jakieś wywroty lub złomy, 

 

00:33:03.240 --> 00:33:09.302 

które będą zagrażały osobom spacerującym po lesie 

to my po prostu 

 

00:33:09.422 --> 00:33:16.187 

wytniemy te drzewa, ale one zostaną na 

powierzchni. 

 

00:33:16.307 --> 00:33:21.611 

Co do powierzchni lasów to Gmina Sulechów jest 

największą gminą 

 

00:33:21.691 --> 00:33:28.436 

w zasięgu nadleśnictwa Sulechów i to jest 

7000/8000 hektarów lasu. 

 

00:33:28.496 --> 00:33:35.240 

Nadleśnictwo ma 25800 hektarów. 

 

00:33:35.281 --> 00:33:39.563 

W zasięgu nadleśnictwa Sulechów jest 11 gmin. 

 

00:33:39.623 --> 00:33:41.984 

Leżymy na czterech powiatach. 

 

00:33:42.044 --> 00:33:46.366 

Na szczęście nie do wszystkich gmin będziemy 

musieli jeździć i takie 

 

00:33:46.386 --> 00:33:50.487 

sprawozdania składać osobiście, ponieważ jest tam 

taki zapis, 

 

00:33:50.587 --> 00:33:53.748 

że jeżeli na terenie gminy jest więcej niż 100 

hektarów 

 

00:33:53.828 --> 00:33:57.950 

do odnowienia, to wtedy musimy uczestniczyć 

osobiście. 

 

00:33:58.910 --> 00:34:03.335 

A tak możemy pisemnie poinformować gminę. 

 

00:34:03.375 --> 00:34:07.619 

No, do Państwa na pewno się tutaj udamy, 

 

00:34:07.719 --> 00:34:12.604 

ponieważ na tą chwilę na terenie Gminy Sulechów 

jest 170 hektarów 

 

00:34:12.624 --> 00:34:17.548 

do odnowienia. 

 

00:34:17.608 --> 00:34:21.530 

Także takie szczegółowe informacje na pewno 

Państwu przekażemy. 

 

00:34:21.570 --> 00:34:23.091 

Mogę tylko jeszcze powiedzieć coś takiego, 

 

00:34:23.131 --> 00:34:27.433 

że bardzo często mieszkańców niepokoją takie 

sytuacje, 

 

00:34:27.493 --> 00:34:32.355 

że jest wycinany las i to jest cała połać. 

 

00:34:32.435 --> 00:34:37.138 

To jest taki zabieg, który leśnicy określają rębnią 

pierwszą B, 

 

00:34:37.678 --> 00:34:40.940 

czyli powierzchnia do czterech hektarów jest 

wycinana, 

 

00:34:41.400 --> 00:34:45.940 

za jednym, że tak powiem, razem. Takich rębni 

będzie już coraz mniej. 

 

00:34:46.024 --> 00:34:49.164 

Dyrektor generalny zobowiązał nadleśnictwa do 

stosowania 

 

00:34:50.007 --> 00:34:53.149 

innych rębni, bardziej złożonych, gdzie będzie 

wycinane 30-40% drzewostanu 

 

00:34:58.822 --> 00:35:00.143 

w pierwszej fazie. 
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00:35:00.203 --> 00:35:03.923 

Oczywiście później z biegiem czasu te drzewostany 

będą 

 

00:35:03.963 --> 00:35:06.284 

przebudowywane. 

 

00:35:06.364 --> 00:35:09.164 

Także takie informacje też Państwu przekażemy. 

 

00:35:09.184 --> 00:35:11.385 

Oczywiście, jeżeli ktoś ma jakieś pytania, 

 

00:35:11.445 --> 00:35:12.925 

no to proszę pisać do nadleśnictwa. 

 

00:35:12.945 --> 00:35:18.466 

My się chętnie z każdym, z każdą osobą spotkamy i 

wyjaśnimy. 

 

00:35:18.506 --> 00:35:21.067 

Także, jeżeli Państwo macie jakieś pytania, 

 

00:35:21.547 --> 00:35:23.007 

to proszę je zadawać. 

 

00:35:23.107 --> 00:35:26.648 

Może niekoniecznie dzisiaj, bo do końca nie jestem 

przygotowany. 

 

00:35:27.268 --> 00:35:30.829 

Ale na pewno jeżeli będziemy mogli Państwu pewne 

rzeczy wyjaśnić, 

 

00:35:30.909 --> 00:35:33.770 

to na pewno z tego skorzystamy, bo wydaje mi się, 

 

00:35:33.810 --> 00:35:37.711 

że dialog to jest najlepsza metoda na porozumienie 

się. 

 

00:35:37.751 --> 00:35:39.791 

Jesteśmy tutaj częścią Państwa. 

 

00:35:39.911 --> 00:35:42.332 

Żyjemy tutaj. 

 

00:35:42.472 --> 00:35:45.252 

Mamy takie same problemy jak Państwo, 

 

00:35:45.292 --> 00:35:48.493 

bo większość załogi Nadleśnictwa Sulechów to są 

mieszkańcy Gminy 

 

00:35:48.533 --> 00:35:50.334 

Sulechów. 

 

00:35:50.734 --> 00:35:53.855 

Także przepraszam, że trochę nadużyłem czasu i 

odpowiedziałem trochę 

 

00:35:53.895 --> 00:35:55.495 

więcej, ale dziękuję bardzo. 

 

00:35:57.543 --> 00:36:00.186 

- Dziękujemy. 

 

00:36:00.226 --> 00:36:01.247 

Pan Burmistrz ad vocem, tak? 

 

00:36:01.307 --> 00:36:02.388 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

00:36:02.853 --> 00:36:04.474 

- Chciałbym, żeby to wybrzmiało, Szanowni 

Państwo, 

 

00:36:04.494 --> 00:36:07.975 

jeśli chodzi o przejęcie tego przyszłego zbiornika w 

Górkach. 

 

00:36:08.175 --> 00:36:09.455 

Nasze stanowisko jest niezmienne. 

 

00:36:09.515 --> 00:36:15.237 

My chcemy tą działkę oczywiście przejąć i docelowo 

odnowić zbiornik, 

 

00:36:16.117 --> 00:36:18.958 

który kilkadziesiąt lat temu funkcjonował, 

 

00:36:18.998 --> 00:36:21.179 

dzisiaj jest zarośnięty. 

 

00:36:22.619 --> 00:36:25.640 

Póki co są jeszcze środki na poziomie wojewódzkim 

możliwe 

 

00:36:25.701 --> 00:36:27.761 

do zagospodarowania w takim wymiarze, 

 

00:36:27.821 --> 00:36:29.902 

tym bardziej nam zależy, żeby zrobić to możliwe 

szybko. 

 

00:36:30.502 --> 00:36:32.243 
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Natomiast nie wiem, czy Państwo zwróciliście 

uwagę, 

 

00:36:32.283 --> 00:36:36.264 

bo tak może zabawnie my się uśmiechnęliśmy z 

zastępcami, 

 

00:36:36.384 --> 00:36:40.505 

bo gmina jest od tego, żeby przejmować problemy i 

czynimy to naprawdę 

 

00:36:40.545 --> 00:36:42.206 

regularnie i się przed tym nie uchylamy, 

 

00:36:42.266 --> 00:36:45.147 

wiedząc, że mimo że to, przepraszam, zaryzykuje 

takie stwierdzenie, 

 

00:36:45.687 --> 00:36:47.008 

to nie do końca jest nasz problem, 

 

00:36:47.088 --> 00:36:49.350 

ale to jest jedyna szansa na rozwiązanie problemów 

naszych 

 

00:36:49.370 --> 00:36:53.874 

mieszkańców, kiedy my go weźmiemy weźmiemy na 

siebie. 

 

00:36:53.914 --> 00:36:56.897 

Więc tutaj Szanowni Państwo moje stanowisko w 

tym zakresie 

 

00:36:56.917 --> 00:36:59.819 

i przejęcia tego zbiornika jest dość jednoznaczne. 

 

00:36:59.839 --> 00:37:04.363 

Natomiast procedury muszą być spełnione i na 

pewno to nie będzie tak, 

 

00:37:04.403 --> 00:37:06.845 

że po przejęciu uda nam się to zrobić w ciągu kilku 

miesięcy. 

 

00:37:07.625 --> 00:37:12.648 

Ponieważ nawet uzgodnienie zakresu związanego z 

wycinką i z Wodami 

 

00:37:12.688 --> 00:37:15.870 

Polskimi zakładam odprowadzaniem wód. 

 

00:37:16.030 --> 00:37:17.811 

My wiemy dzisiaj tak. 

 

00:37:17.851 --> 00:37:19.633 

Nie chcę po raz kolejny narzekać na Wody Polskie, 

 

00:37:19.673 --> 00:37:24.616 

ale od złożenia wniosku kilka do kilkunastu miesięcy 

to jest tak 

 

00:37:24.636 --> 00:37:26.917 

naprawdę oczekiwanie na wszczęcie postępowania, 

 

00:37:26.957 --> 00:37:29.839 

więc my mówimy o czymś co będzie trwało na 

pewno dłużej. 

 

00:37:29.959 --> 00:37:31.180 

Dziękuję. 

 

00:37:31.220 --> 00:37:33.421 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pani Radna Karolina 

Szarłata. 

 

00:37:40.362 --> 00:37:44.226 

- Panie Burmistrzu, takie pytanko informacyjnie. 

 

00:37:44.266 --> 00:37:48.310 

Dostaliśmy dofinansowanie na budowę drogi 

Matejki w Brzeziu. 

 

00:37:48.390 --> 00:37:50.913 

Rozumiem że teraz czekamy aż pieniążki wpłyną, 

 

00:37:50.973 --> 00:37:55.637 

będzie jakiś przetarg czy jak to wiadomo 

organizacyjnie, 

 

00:37:55.697 --> 00:38:00.142 

jakie są realne szanse, kiedy ruszyłyby już docelowe 

prace? 

 

00:38:01.723 --> 00:38:02.805 

- Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

00:38:05.020 --> 00:38:07.202 

- Szanowni Państwo, jak gdyby tu nie chodzi o 

oczekiwanie 

 

00:38:07.242 --> 00:38:08.983 

na pieniądze, tak naprawdę chodzi o procedurę. 

 

00:38:09.003 --> 00:38:11.606 

Ja już Państwu zasygnalizowałem w marcu 

prawdopodobnie wpiszemy 
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00:38:11.646 --> 00:38:15.729 

pieniądze do budżetu i tym samym w marcu pewnie 

rozpoczniemy 

 

00:38:15.810 --> 00:38:16.931 

procedurę. 

 

00:38:16.951 --> 00:38:18.712 

Założenie jest takie, żeby do końca roku ta 

inwestycja była 

 

00:38:18.752 --> 00:38:22.154 

zrealizowana i to właściwie tyle. 

 

00:38:22.234 --> 00:38:24.634 

Nie skupiamy się dzisiaj na przepływach 

finansowych, 

 

00:38:24.674 --> 00:38:26.814 

to znaczy nie jest dla nas istotne kiedy te pieniądze i 

w jakim 

 

00:38:26.854 --> 00:38:28.475 

procencie do nas wpłyną. 

 

00:38:28.515 --> 00:38:30.935 

One też wpływają zgodnie z rozliczeniami, 

 

00:38:31.155 --> 00:38:33.516 

czyli to nie jest też tak, że my te pieniądze 

dostaniemy na pewno już 

 

00:38:33.536 --> 00:38:36.676 

teraz, ale to nie ma znaczenia dla tej procedury, 

 

00:38:36.696 --> 00:38:37.957 

o której mówię. Założenie jest, żeby w roku 2025 

zadanie 

 

00:38:38.017 --> 00:38:44.118 

zostało rozpoczęte i zrealizowane. 

- Dziękuję bardzo. 

 

00:38:44.778 --> 00:38:47.800 

- A u na upartego już dzisiaj mogliśmy na siłę to 

zmieniać w budżecie, 

 

00:38:47.840 --> 00:38:49.982 

ale nie było takiej potrzeby, bo to i tak jest zima, 

 

00:38:50.022 --> 00:38:52.784 

więc nic się wcześniej nie wydarzy. 

 

00:38:52.804 --> 00:38:55.146 

Bardzo proszę, Pan Radny Jacek Światły. 

 

00:38:55.186 --> 00:38:56.848 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

00:38:56.888 --> 00:39:00.811 

Ja mam takie bardziej pytanie do Burmistrza. 

 

00:39:00.871 --> 00:39:05.314 

Chodzi mi, czy można uzyskać informacje w ilu 

programach ewentualnie, 

 

00:39:05.354 --> 00:39:10.238 

czy ile wniosków gmina czy miasto złożyło w ramach 

funduszy, 

 

00:39:10.298 --> 00:39:13.441 

jeżeli chodzi o dofinansowanie na ten bieżący rok. 

 

00:39:14.952 --> 00:39:16.655 

Czy taką informację, nie musi być dzisiaj, 

 

00:39:16.675 --> 00:39:18.377 

może być po prostu na następnej sesji, 

 

00:39:18.397 --> 00:39:19.819 

żeby taką informację mieli. 

 

00:39:19.900 --> 00:39:21.422 

Czy można taką informację uzyskać? 

 

00:39:21.442 --> 00:39:24.246 

Dziękuję. 

 

00:39:24.547 --> 00:39:27.291 

- Rozumiem, dopytam, że w grę wchodzą również 

te, 

 

00:39:27.311 --> 00:39:29.354 

które składaliśmy jeszcze w ubiegłym roku na ten 

rok? 

 

00:39:30.424 --> 00:39:33.326 

- Tak chodzi mi o ten rok tylko ile będzie 

realizowanych ewentualnie 

 

00:39:33.366 --> 00:39:35.108 

i to co zostało złożone. 

 

00:39:35.168 --> 00:39:36.189 

Czy będzie złożone? 
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00:39:36.249 --> 00:39:39.151 

- Ale to nie jest to samo Panie Jacku dlatego pytam 

czy to chodzi 

 

00:39:39.171 --> 00:39:40.733 

o wnioski, które złożyliśmy, bo, 

 

00:39:40.773 --> 00:39:44.055 

jak Państwo wiecie, chociażby biorąc pod uwagę 

rozstrzygnięcie dróg 

 

00:39:44.075 --> 00:39:45.456 

samorządowych, tak? 

 

00:39:45.496 --> 00:39:48.579 

No, to my na tą chwilę mamy rozstrzygnięcie takie 

konkretne co do jednej drogi. 

 

00:39:48.599 --> 00:39:49.720 

- To zapytam może inaczej. 

 

00:39:49.760 --> 00:39:52.822 

W jakich programach czy ewentualnie funduszach 

będziemy uczestniczyli 

 

00:39:52.883 --> 00:39:53.963 

czy uczestniczymy już. 

 

00:39:54.003 --> 00:39:56.245 

W ten sposób. To chodzi o dofinansowanie. 

 

00:39:56.285 --> 00:39:59.509 

- To ja może się, Panie Radny, wtrącę Panie 

Burmistrzu. 

 

00:39:59.569 --> 00:40:03.712 

Burmistrz powinien z nami i konsultuje z nami 

wszystkie jakieś ważne, 

 

00:40:03.772 --> 00:40:06.915 

bo nie mówię o drobnych rzeczach, ale jeżeli mamy 

złożyć wnioski 

 

00:40:06.955 --> 00:40:09.698 

na kilka milionów złotych to zawsze to będzie 

przedmiotem dyskusji 

 

00:40:09.738 --> 00:40:12.340 

na naszych spotkaniach z Radą Miejską, 

 

00:40:12.380 --> 00:40:15.761 

czyli w ramach np. spotkania z przewodniczącymi 

klubów, 

 

00:40:15.801 --> 00:40:18.061 

czy gdzieś tam wewnętrznych, koalicyjnych takich 

spotkaniach, 

 

00:40:18.101 --> 00:40:21.743 

bo to są poważne sprawy, więc te projekty, 

 

00:40:21.783 --> 00:40:24.724 

które były złożone w zeszłym roku to jeszcze było, 

 

00:40:24.744 --> 00:40:29.386 

to było za naszej Rady chyba już, nie? 

 

00:40:29.466 --> 00:40:32.670 

Tu nie ma nic nigdy pod stołem w sensie. 

[niezrozumiałe] 

 

00:40:32.730 --> 00:40:35.874 

- My zrobimy oczywiście zestawienie o co 

aplikowaliśmy dotychczas, 

 

00:40:35.934 --> 00:40:37.236 

tak? Nie ma najmniejszego problemu. 

 

00:40:44.245 --> 00:40:47.928 

Ja tylko dopytywałem czy jest... 

 

00:40:48.208 --> 00:40:51.831 

czy to też mam wskazywać te, które składaliśmy w 

ubiegłym roku, 

 

00:40:51.871 --> 00:40:53.913 

a które albo się nie doczekały jeszcze 

rozstrzygnięcia, 

 

00:40:53.933 --> 00:40:55.614 

albo jest rozstrzygnięcie negatywne, 

 

00:40:56.215 --> 00:40:57.736 

bo ja też, to o czym Państwu mówiłem, 

 

00:40:57.756 --> 00:41:02.740 

w kontekście dróg dwóch, tak, droga na Brzeziu i 

droga do Górzykowa, 

 

00:41:02.760 --> 00:41:04.501 

no, to jedno mamy rozstrzygnięte pozytywne, 

 

00:41:04.521 --> 00:41:07.164 
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a drugie trudno powiedzieć, bo jest na liście 

rezerwowej, 

 

00:41:07.224 --> 00:41:08.705 

tak? Więc też bym dzisiaj powiedział, 

 

00:41:08.725 --> 00:41:11.567 

że nie wiem czy to jest zadanie, które uda się 

zrealizować 

 

00:41:11.587 --> 00:41:13.409 

czy nie w ramach tego rozstrzygnięcia. 

 

00:41:13.729 --> 00:41:16.831 

Natomiast w kontekście dróg, bo to możemy od 

razu odpowiedzieć, 

 

00:41:16.851 --> 00:41:20.194 

to tak na dobrą sprawę były to dwa jedyne możliwe 

do złożenia 

 

00:41:20.234 --> 00:41:22.896 

dotychczas wnioski, więc na tą chwilę skuteczność 

jest, 

 

00:41:22.936 --> 00:41:24.997 

powiedzmy, 50%. 

 

00:41:25.037 --> 00:41:27.979 

Jeśli chodzi o mniejsze projekty i tu już potrzebuję, 

 

00:41:27.999 --> 00:41:29.641 

że tak powiem zestawienia z wydziałów, 

 

00:41:29.681 --> 00:41:31.762 

bo tych projektów to pisze, Szanowni Państwo 

wiecie, 

 

00:41:32.523 --> 00:41:33.544 

całkiem sporo, tak? 

 

00:41:33.604 --> 00:41:37.066 

Od tych projektów związanych z wyposażeniem w 

sprzęt szkolny, 

 

00:41:37.106 --> 00:41:39.168 

jak chociażby komputery pozyskane z ministerstwa, 

 

00:41:39.588 --> 00:41:43.651 

jak również projekty chociażby te ekologiczne czy 

proekologiczne, 

 

00:41:43.691 --> 00:41:48.255 

gdzie uzyskaliśmy już dotychczasowe wsparcie z 

fundacji 

 

00:41:48.315 --> 00:41:49.535 

czy na poziomie wojewódzkim. 

 

00:41:49.555 --> 00:41:52.137 

W najbliższym czasie to Państwo wiecie, 

 

00:41:52.157 --> 00:41:54.579 

ale to też wynika już jak gdyby wprost z budżetu. 

 

00:41:54.599 --> 00:42:01.965 

My będziemy aplikować o budowę ośrodki na 

budowę ścieżki w Krężołach, 

 

00:42:01.985 --> 00:42:03.526 

czyli wzdłuż ul. Wolsztyńskiej. 

 

00:42:04.306 --> 00:42:07.108 

Te środki w ramach ZRID-u, ja zaryzykuję takie 

stwierdzenie, 

 

00:42:07.128 --> 00:42:10.129 

my je po prostu już mamy, tylko tylko musimy teraz 

skutecznie 

 

00:42:10.149 --> 00:42:13.371 

o nie aplikować, bo zgodnie z podziałem mamy ten 

podział już 

 

00:42:13.391 --> 00:42:18.253 

wypracowany i my wiemy jakie środki możemy 

możemy otrzymać. 

 

00:42:18.293 --> 00:42:20.854 

Jeśli chodzi o duże projekty to właściwie na tą 

chwilę tylko 

 

00:42:20.914 --> 00:42:25.136 

tyle, tak? My nie mamy na dzisiaj dużych projektów, 

 

00:42:25.176 --> 00:42:26.677 

na których rozstrzygnięcie czekamy. 

 

00:42:28.348 --> 00:42:31.070 

No, bo też nabory były tylko tylko dotychczas takie, 

 

00:42:31.090 --> 00:42:33.331 

natomiast w kontekście w ogóle wniosków, 

 

00:42:33.392 --> 00:42:36.053 
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no, to ja mówię to ja w takim razie tą informację 

Panie Jacku 

 

00:42:36.073 --> 00:42:38.995 

przygotujemy np. na kolejną komisję, 

 

00:42:39.075 --> 00:42:41.597 

bo to już wymaga, że tak powiem, zestawienia z 

wydziałów, 

 

00:42:41.657 --> 00:42:45.415 

a tych w cudzysłowie drobnych tematów jest już 

dużo, 

 

00:42:45.455 --> 00:42:47.875 

dużo więcej, o które aplikowaliśmy. 

 

00:42:48.235 --> 00:42:51.176 

Nie wiemy na dzisiaj jak będzie wyglądała kwestia 

przyznania nam 

 

00:42:51.236 --> 00:42:54.077 

środków powodziowych, o które też aplikowaliśmy. 

 

00:42:54.097 --> 00:42:55.657 

Tam występowaliśmy, jeśli dobrze pamiętam, 

 

00:42:55.757 --> 00:43:01.119 

o 5 albo 6 zadań, więc tutaj ciągle czekamy na wiele 

rzeczy. 

 

00:43:04.760 --> 00:43:06.080 

- Bardzo proszę, Pan Radny Jacek Światły. 

 

00:43:06.967 --> 00:43:08.749 

- Dziękuję Panie Burmistrzu, właśnie o to mi 

chodziło. 

 

00:43:08.809 --> 00:43:11.671 

Właśnie między innymi, bo to co na sesjach jest 

tutaj i na komisjach 

 

00:43:11.711 --> 00:43:13.333 

to wiadomo jest, bo my o tym wiemy, 

 

00:43:13.393 --> 00:43:16.275 

ale też wiemy, że miasto, powiedzmy tutaj Pan 

Burmistrz, 

 

00:43:16.295 --> 00:43:19.858 

jako włodarz, stara się pozyskiwać pewne inne 

środki i tak to 

 

00:43:19.938 --> 00:43:23.721 

określił to właśnie ta drobnica, ale taką informację 

dobrze byłoby, 

 

00:43:23.782 --> 00:43:26.564 

żebyśmy po prostu przynajmniej, dla mnie jest 

ważne, 

 

00:43:26.584 --> 00:43:29.626 

po prostu chciałbym wiedzieć po prostu w jakich 

programach jeszcze 

 

00:43:29.667 --> 00:43:31.188 

dodatkowych uczestniczymy i wnioskach. 

 

00:43:31.448 --> 00:43:33.410 

Chciałbym się odnieść do Pana Przewodniczącego, 

 

00:43:33.450 --> 00:43:36.032 

Panie Przewodniczący z moich ust nie padło 

stwierdzenie, 

 

00:43:36.052 --> 00:43:38.294 

że coś załatwiamy pod stołem i tak dalej. 

 

00:43:38.334 --> 00:43:40.216 

Jestem daleki przeciwko temu, bo mam nadzieję, 

 

00:43:40.256 --> 00:43:43.379 

że jesteśmy wszyscy legalistami w tej dziedzinie i w 

tym zakresie 

 

00:43:43.399 --> 00:43:47.462 

będziemy działali, więc jak bym powiedział proszę 

nie wkładać w moje 

 

00:43:47.542 --> 00:43:49.344 

usta, że coś mówię, że pod stołem załatwiamy. 

 

00:43:49.364 --> 00:43:50.825 

Dziękuję. 

 

00:43:50.845 --> 00:43:52.306 

- Dziękuję. 

 

00:43:55.609 --> 00:43:57.431 

Przejęzyczenie. Bardzo proszę, Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

00:43:58.720 --> 00:44:00.481 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

00:44:00.941 --> 00:44:04.022 
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Panie Radny Jacku Światły. 

 

00:44:04.082 --> 00:44:08.444 

Materiały, które regularnie dostajemy z gminy 

również wskazują 

 

00:44:08.484 --> 00:44:12.046 

z jakich źródeł dotację gmina pozyskuje. 

 

00:44:12.086 --> 00:44:15.587 

Ma Pan taką informację w sprawozdaniu Pana 

Burmistrza, 

 

00:44:15.607 --> 00:44:17.428 

w dokumentacji dotyczącej budżetu, 

 

00:44:17.868 --> 00:44:20.471 

jak i w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

00:44:20.511 --> 00:44:24.176 

Tam być może nie ma Pan dokładnie wskazane z 

jakiego źródła dana 

 

00:44:24.216 --> 00:44:25.818 

dotacja wpływa. 

 

00:44:25.878 --> 00:44:32.225 

Natomiast sam charakter ile środków własnych i czy 

będziemy się 

 

00:44:32.305 --> 00:44:35.289 

ubiegać o takie środki jest w tych dokumentach 

zawarta. 

 

00:44:35.749 --> 00:44:40.693 

Więc myślę, że jeżeli tutaj gmina przygotuje Panu 

takie imienne 

 

00:44:40.733 --> 00:44:43.936 

wskazanie z jakich źródeł udało się pozyskać, 

 

00:44:43.956 --> 00:44:47.299 

no, to pewnie taką informację Pan już dodatkowo 

szczegółową otrzyma, 

 

00:44:47.359 --> 00:44:51.803 

ale tak naprawdę na bieżąco te informacje do nas 

spływają. Dziękuję bardzo. 

 

00:44:54.701 --> 00:44:56.823 

- Dziękuję. W międzyczasie jeszcze tylko wspomnę, 

 

00:44:56.863 --> 00:45:03.188 

że udało nam się wyjaśnić sprawę tego pisma 

sołtysa z Obłotnego i 14 listopada 

 

00:45:03.268 --> 00:45:06.250 

Panie Bartku, Pan Bartek wysłał to pismo do 

Państwa Radnych, 

 

00:45:06.290 --> 00:45:08.412 

więc to pismo do Państwa trafiło. 

 

00:45:08.492 --> 00:45:11.654 

Z pismem od Pana Burmistrza, żeby tutaj Komisja 

Skarg, 

 

00:45:11.734 --> 00:45:14.516 

przepraszam, Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska zajęła się tą 

 

00:45:14.556 --> 00:45:19.419 

sprawą, natomiast tu Pan Sebastian Różycki mówił o 

Funduszu Sołeckim, 

 

00:45:19.459 --> 00:45:21.319 

więc tak przeczytam na końcu w tym piśmie, 

 

00:45:21.360 --> 00:45:24.881 

że Rada Sołecka jest skłonna dołożyć z Funduszu 

Sołeckiego część 

 

00:45:24.921 --> 00:45:27.282 

środków na zainstalowanie w tym miejscu 

monitoringu, 

 

00:45:27.322 --> 00:45:29.363 

także wszystko było tak jak trzeba, 

 

00:45:29.383 --> 00:45:31.124 

tylko my musimy się tym zająć w związku z tym, 

 

00:45:31.184 --> 00:45:33.765 

że trochę mamy opóźnienie, więc dobrze byłoby to 

pozytywnie 

 

00:45:33.805 --> 00:45:38.383 

rozstrzygnąć. 

 

00:45:38.403 --> 00:45:41.545 

Oczywiście tutaj są jeszcze inne uwagi czy to będzie 

możliwe, 

 

00:45:41.605 --> 00:45:43.146 

ale techniczne, tak jest. 
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00:45:44.888 --> 00:45:47.810 

Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 

 

00:45:47.830 --> 00:45:51.052 

zatem przechodzimy do pkt. 11. 

 

00:45:51.092 --> 00:45:53.914 

Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obraz 

dzisiejszej sesji został 

 

00:45:53.954 --> 00:45:57.257 

zrealizowany. Zamykam XIII sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX 

 

00:45:57.277 --> 00:45:58.318 

kadencji. Dziękuję bardzo. 

 

00:46:00.603 --> 00:46:01.604 

A przepraszam. 

 

00:46:01.644 --> 00:46:04.485 

Bardzo proszę Państwa Radnych jeszcze żebyście 

tutaj chwilę zostali 

 

00:46:04.525 --> 00:46:07.527 

bo mamy tutaj z Bartkiem pewną pewne pytanie do 

Państwa 

 

00:46:07.667 --> 00:46:08.768 

i rozstrzygniemy, ale już poza sesją. 

 

00:46:10.049 --> 00:46:15.272 

- A ja też poproszę wszystkich Państwa Sołtysów o 

odebranie 

 

00:46:15.312 --> 00:46:17.393 

zawiadomienia o wszczęciu postępowania. Dziękuję. 

 


